
Kort referat af legepladsmøde d. 18. februar 2007 kl. 12 (efter 
tøndeslagning) 
 
Hermed et kort referat af legepladsmøde i dag kl. 12. 
 
Gennemgangen af legepladserne med Henka blev gennemgået: Se dokumentet 
‘Legepladsgennemgang m. Henka 30-10-06’ 
 

• Der var stemning for at beholde de lokale legepladser (bortset fra en 
enkelt eller to) 

• Der var stemning for at de lokale legepladser stadig skulle have gynger: 
Gyngerne er en vigtig del af lokallegepladserne 

 
Som prioritering her og nu blev nævnt: 

• at alt det der er helt nedslidt/farligt skal fjernes hurtigst muligt (bl.a. 
gyngestativ + ruchebane v. H84-H94) 

• legepladsen v. P98-P108 (den uden sand i sandkassen) nedlægges 
• legepladserne renoveres af os selv så godt vi nu kan ved næste 

fællesdag (= sandkassedagen?) 
 
Vi aftalte at: 

• Vi (bestyrelsen) laver en plan for hver enkelt lokallegeplads som fordeles 
til legepladskontaktpersonerne (de legeplads "ansvarlige") 

• Vi skriver om det i næste RVP blad (inkl. link til det omdelte oplæg 
om Gennemgang af RVP legepladser) 

• Vi indkøber materialer til næste fællesdag, bl.a. sjækler til alle gynger, nye 
kæder, plastichætter til afsavede gevind mv. 

• Vi laver en langsigtet plan for vedligeholdelsen af legepladserne - inkl. 
udskiftning af gyngerne 

• Vi laver et budget for den langsigtede plan og fremsætter dette på næste 
generalforsamling. Der vil nok blive tale om fordobling eller tredobling af 
det nuværende budget på 40.000 kr/år 

 
Hilsen Jesper 
 


